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Sense importants novetats, 
pendent dels compromisos del PP 
i amb els ulls posats en la nova 
conselleria. 

Un inici de 
curs tranquil
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A la ciutat, preocupa la primera accepció del 
concepte normalitat, respecte a la inexistèn-
cia de grans novetats en temes fonamentals 
com l’avenç en les quatre construccions 
pendents. Es tracta de l’institut La Riera, 
l’Escola Badalona Port, el nou Ventós Mir 
i l’Escola Montigalà. 
El projecte que està més a tocar, després 
d’anys de lluita, és el de la Riera. Segons 
el calendari administratiu, el contracte per 
iniciar les obres d’adequació de l’antic edi-
fici de l’escola Lola Anglada com a institut 
estan adjudicades des de finals d’aquest 
mes de juny i la signatura del contracte està 
a punt. El centre, situat en barracons en el 
Parc de Can Solei i Ca l’Arnús, té distribuï-

des les aules també en el centre cultural 
del Carme i està a l’espera de l’adequació 
de l’edifici de la Jumberca que seria un 
espai temporal pendent d’arranjar per part 
de l’Ajuntament mentre es fa el nou centre. 
Enaquest sentit, l’Ajuntament té recollit en el 
pressupost d’inversions una partida d’1,09 
milions d’euros per a l’adequació dels lo-
cals de Jumberca per acollir el batxillerat, 
en unes obres que haurien de començar 
durant el 2025. 

Què hi ha del Ventós Mir i Badalona Port 
Aquests dos centres tenen assignats cadas-
cú una partida de 5,8 milions d’euros per 
part de la Generalitat de Catalunya, a distri-

Un inici de curs normal,
amb la nova conselleria 
com a principal novetat
La normalitat és el denominador amb què 
la comunitat educativa parla del nou curs. 
Interpretada com la inexistència de grans 
millores i l’absència de grans alteracions

Les trobades després de l’estiu són ben celebrades durant les primeres jornades del nou curs. Fotos: Escoles Minguella



3REPORTATGEEva M. Gómez - redaccio@diaridebadalona.comDel 06/09 al 26/09/2024

L’estabilització en 
les plantilles no fa 
albirar cap conat 
de vaga entre el 
professorat

L’Ajuntament 
destina 1 M€ per  
adequar Jumberca 
com a batxillerat de 
La Riera             

buir en tres anualitats des del 2024-2025-
2026.  Però si més no ja hem de comptar 
que els nous centres estarien pel 2027, 
donat que en el 2024 no s’ha fet encara res.
En aquest cas, l’Ajuntament ha d’avançar 
en els projectes de descontaminació dels 
terrenys on s’ha de construir la nova escola 
Badalona Port i finalitzar l’estudi respecte a 
excavacions arqueològiques..
Si bé amb els tres plans anteriors hi ha 
consens entre les dues administracions 
implicades, la nova escola Montigalà és 
un centre qüestionat des de sempre per la 
Generalitat. Des de FAMPAS mantenen que 
el Departament al·lega que la baixada de 
la natalitat posaria en dubte la seva conti-
nuïtat. Defensen que la ciutat té demanda 
de matrícula viva durant tot l’any i que la 
tendència va cap a l’increment de població 

Les trobades després de l’estiu són ben celebrades durant les primeres jornades del nou curs. Fotos: Escoles Minguella

del segment de primària en aquesta zona. . 
Arguments per mantenir la lluita per trans-
formar els barracons en una escola digna

Absència de crisis greus 
La normalitat també l’hem de concebre 
com absència d’alteracions rellevants. La 
situació amb el professorat no albira, de 
moment, cap conat de vaga. Si més no, el 
curs 2023-2004 es va iniciar amb aturades 
d’aquest col·lectiu. 
Les mesures aplicades en els darrers me-
sos orientades a estabilitzar plantilles, amb 
el nomenament de 30.000 professors i la 
creació d’una borsa de substitucions es-
tables han apaivagat les mobilitzacions, 
segons comparteix  Roser Martin, directora 
de l’Escola Rafael Casanova. Reconeix que 
és un inici de curs amb molts canvis en els 

equips i una borsa de substituts més dinà-
mica, arran d’una proposta pilot desplegada 
en les escoles del Consorci de Barcelona 
que ha estat exitosa i per tant s’ha ampliat a 
tot el territori. Aquests moviments suposen 
el repte de consolidar els equips, que en al-
guns casos s’han renovat en un 50%. 
Per la seva banda, Josep Lluís Díaz , pre-
sident de la Federació Catalana de Centres 
d’Ensenyament i director del Col·legi Cul-
tural, confia que, al seu parer, el canvi al 
capdavant de la conselleria aportarà “més 
racionalitat”. Espera que l’equip d’Esther 
Niubó agilitzi el pagament de les aporta-
cions que el Departament ha de traspas-
sar-los en concepte dels alumnes amb 
necessitats educatives especials. Diu, però,  
que com que no tenen accés  a la borsa,  la 
seva cobertura de baixes és complicada.



El termòmetre: variable que pot fer escalfar els ànims

L’adaptació a les noves realitats plantegen 
cada curs o cada període escolar nous rep-
tes a la comunitat educativa. Un d’aquests 
nous ítems que s’ha colat a les aules ha es-
tat buscar solucions per combatre les altes 
temperatures enregistrades, conseqüència 
del canvi climàtic, amb més mesos de calor. 
A la primavera els termòmetres ja pujaven, 
i el llavors candidat Albiol ho tenia ben clar. 
Durant la campanya electoral el PP es va 
comprometre a destinar en el pressupost 
municipal un milió d’euros per instal·lar 
aire condicionat a tots els centres educatius 
de la ciutat.
Però l’acompliment d’aquesta promesa 
electoral és força complexa, com  detallen 
els representants dels centres educatius i de 
les associacions de pares i mares que estan 
fent  seguiment d’aquest projecte. 
A la dificultat de tirar endavant la tramita-
ció administrativa, se suma l’estat de les 
instal·lacions. Tanmateix, l’Ajuntament ha 
anunciat que per a la primavera de 2025 
està previst portar a terme les millores als 
primers patis d’escoles, amb ombrejats per 
millorar la seva comfortabilitat.

Fins el moment, les mesuses s’han limi-
tat a l’adquisició per urgència, i a partir 
de la pressió del col·lectiu Prou Calor a 
les Escoles Bressol, de 35 aparells tipus 
“pingüins”.
 El Pla de Xoc dissenyat per la Generalitat  
per adequar els centres educatius al canvi 
climàtic tampoc no ha destinat cap dels 
100 aparells adquirits en la primera fase. 
En el cas, envia les unitats a les llars d’in-
fants i als centres d’educació especial, ja 
que la titularitat dels centres de primària és 
municipal. 
Amb uns centres que arrosseguen dèca-
des sense un adequat manteniment,  els 
equipaments de la ciutat trigaran temps a 
acomplir els requisits necessaris perquè 
aquesta inversió sigui eficient des del punt 
de vista de l’energia i la inversió. De mo-
ment, s’estan xequejant les escoles bressol 
i els centres de primària per avaluar quins 
estan preparats per a implementar la ins-
tal·lació i per acomplir el compromís, so-
bretot a les llars d’infants, de transformar la 
provisionalitat dels “pingüins” en sistemes 
de refrigeració més estables i segurs.

La comunitat educativa, molt pendent dels compromisos per climatitzar les aules 
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Poc més de 29.000 
alumnes ompliran les 
aules de la ciutat

Pel que respecta als termes quantitatius, el 
curs escolar a Badalona es posa en mar-
xa sense canvis significatius respecte a 
l’anterior. L’alumnat que el dilluns omplirà 
de nou les classes es manté en 29.102 
persones, tot i que experimenta una lleu-
gera davallada (de 500 alumnes) respec-
te del 2023-2024. Les classes comencen 
amb 5.539 alumnes d’infantil, 13.330 de 
primària i 10.233 d’ESO. Hi ha casuísti-
ques diferents sobre la demanda a cobrir 
respecte de les zones educatives. Per 
exemple, en l’oferta d’Infantil3 s’ha sumat 
un grup més a la zona 6 que s’ha reduït de 
la zona 1, per adequar-se a les necessitats 
reals. Encara, però, queden per assignar 
les darreres places de les peticions rebu-

des els darrers dies a l’Oficina Municipal 
d’Escolarització. Aquesta activitat és una 
constant donada l’alta matrícula viva de la 
ciutat, és a dir, disposar de places davant 
de la necessitat de les famílies que arriben 
a la ciutat fora del període de matriculació 
i ha d’escolaritzar la canalla.
Durant l’aturada de l’estiu no s’han pogut 
executar la totalitat de les tasques de man-
teniment necessàries, ni de bon tros.S’han 
fet tasques de pintura i substitucó de vi-
dres i s’ha donat el tràmit administratiu per 
a la licitació del control de la legionel·losi 
als circuits d’aigua de les escoles. Però el 
llistat de necessitats amb què s’ha trobat 
aquesta administració és de llarg recorre-
gut. De manera que algunes de les obres 

s’hauran de combinar amb el curs ja 
iniciat. És el cas de les millores a l’es-
cola Gitanjali per adequar la instal·lació 
del subministrament d’aigua. També a 
l’escola Josep Carmer s’actuarà en la 
xarxa de clavegueram per resoldre l’em-
bussament dels lavabos. Les licitacions 
per al nou sistema de videoporters, les 
calderes, les alarmes i de millora de les 
cobertes acumulen una inversió su-
perior a 1MEUR que s’ha de gestionar  
durant els propers mesos.

El CCMontigalà sorteja un viatge a Dis-
neyland París després d’explicar les assig-
natures preferides. Carrefour se centra en 
l’abaratiment del producte i en altres ajuts 
per fer front a les despeses extres. El CC-
Màgic programa el cap de setmana espec-
tacles per dinamitzar el temps de lleure.

Foto: Col·legi Cultural Badalona 

L’Ajuntament diu que destinarà 1 M€ 
per adequar i millorar les instal·lacions 
també al llarg del curs escolar

Els centres comercials fan 
promocions especials 
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La FAVB reitera la necessitat que es convoqui amb 
urgència el Consell Municipal de Seguretat

La insistència de la FAVB i els episodis 
d’incivisme i delictius viscuts a la ciutat 
darrerament sumen pressió perquè la 
convocatòria del Consell Municipal de 
Prevenció i Seguretat estigui més a prop. 
Fonts consultades apunten que s’està 
intentant tancar la data del 17 de setem-
bre per a la seva celebració. Si més no, 
només en el recompte global de 26 ve-
hicles  cremats en el Barcelonès des del 
25 d’agost, 14 corresponen a Badalona, 
9 a l’Hospitalet i 3 a Sant Adrià, segons 
dades dels Bombers. L’ens  és una inicia-
tiva que la FAVB posa sobre la taula l’any 
2016, espai transversal i de consens que 
defineix un model de seguretat basat en 
la proximitat, la reeducació, la lluita con-
tra la desigualtat i el control democràtic 
de la ciutadania. No va ser fins el juliol de 
2019 quen el govern d’Àlex Pastor aprova 

Les al·legacions de l’AVV del Progrés aturen la 
decisió de traslladar els encants del Gorg al Torner
El territori alerta del perill d’un potencial aïllament entre l’eix centre i l’eix canal

la constitució i s’inicia la redacció de l’ar-
ticulat que va ocupar tot el 2021. Al febrer 
del 2022 es fan els nomenaments -pel PP 
anava  Irene González - que desembo-
quen en la primera, i, fins ara, única reu-
nió aquell mateix mes, presidida per Da-
vid Torrents, llavors regidor de Protecció 
Social a les Persones .El ple del consell, 
consultiu, s’ha de reunir com a mínim un 
cop l’any i està format, entre d’altres, per 
l’alcalde o alcaldessa, representants dels 
partits del consistori, tècnics municipals 
que treballen en àmbits de la seguretat i 
atenció a les persones, representants de 
Mossos d’Esquadra, Guàrdia Urbana i 
Policia Nacional, representants d’ entitats 
i persones que voluntàriament entren en 
un sorteig per ser-hi. Ara hi ha un in-
compliment de 2 anys i mig respecte de 
l’obligatorietat autoestablerta.

La proposta del govern de traslladar 
aquest mes de setembre els encants del 
Gorg a l’entorn del Mercat Torner s’ha 
aturat després de la bateria d’al·legacions 
de l’AAVV del Progrés. La idea, presenta-
da 17 de juliol i avalada per la junta del 
mercat, emergeix enmig del procés lide-
rat des de l’AAVV per projectar el barri. 
José Rodríguez, president de l’entitat, 
comparteix:“Temem que entre l’eix Pom-
peu Fabra i el nou eix del canal, quedem 
desdibuixats”. L’AAVV manté no disposar 
d’informació de les afectacions als auto-
busos o a les escoles. Ni tenir cap  previ-
sió de visitants,  ni de volum de residus, 
en una zona “deteriorada i estreta”. “No 
és la millor proposta per a un espai pen-
dent d’un pla de xoc que no arribar mai”. 

Confia poder parlar-ne en una reunió 
aquest mes de setembre amb l’alcalde. 
Els encants al Gorg els va inaugurar 
l’abril del 2022 el govern PSC-Comuns-
ERC com a Fira, amb una provisionalitat 
de quatre mesos que s’ha anat allargant. 
El canvi al Torner seria el segon, després 
de passar de la Rambla als vorals de la 
Plaça Tarradellas. “La no regularització 
en els termes adequats està permetent”, 
-diu Teresa Vinuesa, presidenta de l’AVV 
Gorg- “que es prioritzi l’opinió de pocs 
respecte de la voluntat general que s’hi 
quedin”.Tots conflueixen en la importàn-
cia d’impulsar amb urgència la rehabilita-
ció del Mercat Torner i de valorar tots els 
requisits dels encants abans d’ efectuar 
més canvis. Els encants comporten  reservar espai per  les parades i el transport 

Imatge de la celebració del Consell al Museu en el febrer de 2022
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moderat pel periodista i president d’Òmnium al Bar-
celonès Nord Oriol Lladó. També, dincs d’aquest es-
pai de debat batejat com a “Com superar els setges 
d’avui” s’ha programat la intervenció d’Oleguer Serra, 
vicepresident primer d’Òmnium Cultural. Un concert 
tribut al rock català dels 90 a càrrec del grup “Vy-
vyan” tancarà aquest primera activitat d’Òmnium. El 
carrer de la Mercè estarà tallat als vehicles rodats i hi 
haurà servei de barra a partir de les 18:00h.

El diumenge 8 de setembre a partir de les 18:30h 
al carrer de la Mercè. Dades imprescindibles per no 
perdre’s l’edició 2024 del “Trencant Setges”, l’acte 
reivindicatiu i festiu amb el què Òmnium del Barce-
lonès Nord inicia curs a Badalona. La música obrirà i 
tancarà la proposta. A les 18:30h sota el títol d’”Enca-
ra Agost”es farà un repàs de temes en format folk de 
cantautors dels Països Catalans. A les 19:15 hores, 
una conversa entre Maria Majó i Ismael Peña-López, 

El carrer de la Mercè, repeteix 
com a escenari d’Òmnium per al 
“Trencant Setges” 2024  

La celebració de la Diada or-
ganitzada per la Comissió Uni-
tària Onze de Setembre torna a 
convocar el sopar popular de la 
Plana progoramat per la vigília, 
el dimarts 10 de setembre a 
les 20:30h. Aquesta aposta es 
pot relacionar amb el fet que 
enguany la comissió torna a 
aplegar a un bon grapat de les 
entitats culturals i polítiques 
identificades amb l’indepen-
dentisme. En suma quinze, en-
tre els que hi ha ERC, Guanyem 

La comissió 
unitària Onze 
de Setembre 
recupera el 
sopar i la 
marxa de 
torxes

Badalona, Junts Badalona, Co-
munistes Badalona, Avancem 
i la CUP. També hi són, entre 
d’altres, Òmnium, el Casal de 
Cuba, la Cobla Lluïsos i  l’Asso-
ciació Cultural Alcalde Xifré. La 
cita també torna a proposar la 
marxa de torxes, en el tram final 
de la nit, just després de la lec-
tura del manifest i prèvia al cant 
de la Senyera i dels Segadors. 
L’acte es tancarà amb un concert 
del Cantaquetx i amb l’animació 
d’ un punxadiscos.  
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El carrer de la Mercè va acollir l’acte el 2023 . Foto cedida per Òmnium 

L’acte institucional de la Diada a la Plana sonarà al ritme 
de les gralles de la Fanfara de Torredembarra
L’Ensemble de la Simfònica diu que durant tota la temporada han estat vetats pels geganters 
Malgrat que aquest estiu ha estat 
protagonitzat per esdeveniments 
polítics de rellevància a ningú se 
li escapa que l’inici del curs està 
marcat per la Diada. A Badalona, 
la cita és a les 10.00h del matí a la 
Plaça de la Plana. S’iniciarà amb 
el Ball de l’Àliga, amb la Colla de 
Gegantes i amb la construcció 
d’un pilar a càrrec de la Colla de 
Castellers de Badalona. L’Àliga, 
en comptes d’estar acompanyada 
per la música de l’Ensemble de 

la Banda Simfònica de Badalona, 
com habitualment, ballarà al so 
de  la Fanfara de Torredembarra. 
Una banda de vent que inclou la 
gralla com a instrument solista i 
que porta tota la temporada entre 
nosaltres.
Un membre de la Banda Simfòni-
ca de Badalona comparteix que  fa 
temps que la Colla de Geganters  
els està vetant i que per aquest 
motiu durant aquesta temporada, 
que s’acaba en termes de calen-

dari de convenis i subvencions 
en l’acte de la Diada, han tingut 
poca visibilitat a la ciutat. I és 
que la subvenció anual que rep 
la Colla de Gegantes  inclou els 
recursos per a contractar direc-
tament des de la Colla els grups 
d’acompanyament musical per a 
les seves actuacions, tot i que són 
diners que provenen de Cultura. 
De manera que a elecció dels Ge-
ganters durant tota la temporada, 
excepte la jornada del pregó, ha 

estat la Fanfara de Torredembarra 
qui els ha acompanyat. Valoren 
que és més addient per a ells la 
dinàmica   de  la Fanfara que la de 
l’Ensemble.
Aquesta formula s’ha aplicat fins 
a setembre del 2024 i de cara a 
la propera temporada des de 
Cultura vetllaran per buscar un 
espai en el que l’Ensemble pu-
gui fer actuacions addients a la 
seva proposta, i evitar que per 
aquest desajustament la Banda 

quedi sense visibilitat.

Assaig de cara al Concurs
Els actes del dia 11 acabaran amb 
la primera Diada Castellera de la 
temporada a la ciutat. La  Colla de 
Castellers comparteix que repeti-
ran tres castells de set. La cita de 
l’Onze de Setembre els serveix de 
rodatge perquè a finals de mes, 
concretament el dia 29 de setembre, 
participaran en el XXIX Concurs de  
Castells convocat a Torredembarra.
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No és novetat que en els plens municipals 
s’escenifiquin posicionaments diferen-
ciats als consensos dels consells d’ad-
ministració de les societats. Però aquesta 
assumida normalitat no ha d’eximir de 
preguntar perquè el que és vàlid en el si 
de la societat es transforma en una oposi-
ció radical en la sala de plens. Preguntats 
els socialistes pel seu canvi de posicio-
nament respecte del seu lideratge, amb 
la resta de socis de l’anterior de govern, 
de la proposta d’actualitzar el preu de la 

El Departament de Comunicació anunciava 
en una nota de premsa remesa el dimecres 
17 de juliol que en el ple extraordinari con-
vocat per al dimarts 23 de juliol l’Ajuntament 
de Badalona “modifica” en 30 euros el preu 
de la grua davant l’augment de l’incivisme 
per vehicles mal aparcas. No era la primera 
versió. La primera incloïa a la Plataforma 
Deixem de Ser Invisibles com a promotors 
i valedors de la modificació a l’alça, o vaja, 
de l’increment. El seu president. Guillem 

taxa de la retirada de la grua, parlem amb 
Fernando Carrera, actual líder del PSC a 
Badalona. “Quan en el seu moment vam 
proposar l’increment del preu, hi havia una 
raó important d’incrementar els recursos 
d’Engestur”, comparteix. De manera que 
a l’”incivisme” esgrimit per l’actual govern 
se suma la situació econòmica d’Engestur. 
“Demanem un estudi de viabilitat de la so-
cietat abans que es prengui la decisió de 
pujar o no pujar.” Pel PSC, l’argument  del 
comprortament no és correcte. 

Hurtada, lamenta aquest intent, que van 
aturar. “No deixa de ser cert que la manca 
de civisme afecta tothom, però la grua ha 
de ser el darrer a actuar.” “Denunciem el 
paper promotor de la pròpia administració 
en el foment d’aquest comportament, quant 
la primera peça, la Guàrdia Urbana, permet 
sense sancionar que s’estacioni, per exem-
ple, en carrers de vianants com el Campoa-
mor amb una gran permissivitat sobretot 
quan hi ha cites esportives”, conclou.

 ELS SOCIALISTES JUSTIFIQUEN EL SEU CANVI DE VOT EN LA
 NECESSITAT DE FER UN PLA DE VIABILITAT D’ENGESTUR 

“DEIXEM DE SER INVISIBLES” LAMENTA L’INTENT DE MANIPULACIÓ DEL PP 
EN LA REDACCIÓ D’UNA PRIMERA NOTA DE PREMSA CONJUNTA 

LA IMATGE CURIOSA

“L’increment de l’incivisme”, 
argument esgrimit pel 
govern del PP per apujar el 
preu de la grua en un 24% 

L’increment del 24% de l’ordenança fiscal 
que regula la taxa de retirada dels vehicles de 
la via públics  es va aprovar en el ple munici-
pal del 31 de juliol, en un segon intent durant 
aquest mandat, ja que va la decisió havia 
decaigut de l’ordre del dia del ple del 23 de 
juliol. Va prosperar a proposta del govern del 
PP amb el suport de Guanyem, l’abstenció 
de Badalona en Comú Podem i l’oposició del 
PSC-CP i ERC.  
Aquest servei està delegat en la societat mu-
nicipal Engestur, que actua sota el coman-
dament de la Guàrdia Urbana de Badalona.  
El consell d’administració d’Engestur havia 
aprovat aplicar un increment per unaniminat 
en l’etapa Guijarro. Però quan aquest acord 
va entrar a ple, ja en plena campanya elec-
toral per l’alcaldia, el PP va anunciar el seu 

Quan se superi el període l’al·legacions, 
passarà de costar 127,36 a 157,36 euros

vot en contra i llavors l’alcalde socialista va 
retirar el punt de l’ordre del dia davant la pre-
visió de veure’s sotmès a una campanya an-
tipujada de taxes del llavors candidat Albiol.
 De manera que la unaniminat en el consell 
d’administració d’Engestur s’ha saldat uns 
mesos després amb l’oposició de socialis-
tes i ERC i l’abstenció “crítica per aquests 
comportaments deshonestos i populistes”, 
que esgrimeix Aïda Llauradó de Badalona en 
Comú. Per la seva banda, Dolors Sabater, de 
Guanyem, ha mantingut sempre el vot a favor 
de l’increment per sancionar qui no fa cas de 
la norma. En aquest sentit, Govern i Guan-
yem esgrimeixen el comportament incívic de 
molts ciutadans per argumentar l’increment 
de la taxa. i apel·len a la relaxació de les per-
sones que  en fan cas, a les que no els ha de 

preocupar cap increment.  L’aplicació defini-
tiva de la modificació està sotmesa al període 
d’al·legacions. 
El preu de la taxa de la retirada de la via pú-

blica d’un turisme tipus a Barcelona és de 
173 euros;a Santa Coloma de Gramenet el 
cost és de 140 euros; a Mataró,de 137 euros, 
i a Montgat costa 113,25 euros. 

La gestió de grues la fa Engestur sota el comandament de la Guardia Urbana. Foto: Engestur





un Pla d’Accessibitat. El president de l’entitat, Gui-
llem Hurtada, insisteix en l’alta representativitat del 
col·lectiu respecte de la població de la ciutat i reivin-
dica el caràcter inclusiu de la seva lluita. Al 2023, a la 
ciutat hi ha reconegudes legalment 22.040 persones 
amb alguna discapacitat (segons l’Idescat amb fonts 
del Departament de Drets Socials). A les que s’hi han 
de sumar les persones que en algun moment fan ser-
vir cotxets, crosses, i/o caminadors. 

Del 16 al 22 de setembre se celebra la Setmana Eu-
ropea de la Mobilitat, amb el lema “Compartir l’espai 
públic”. Una de les entitats més posicionada respec-
te a la lluita per l’accessibiliat de l’espai públic és la 
Plataforma Deixem de Ser Invisibles que assegura 
que les seves demandes avançaran arran de l’apro-
vació, i ja entrada en vigor des de març de 2024, del 
nou Codi d’accessibilitat de Catalunya, que obliga a 
tots els municipis a disposar i dotar de recursos a 

Una nova normativa obliga a 
actualitzar el Pla d’Accessibilitat 

La Xarxa Municipal de biblio-
teques de Badalona participa 
en la Setmana de la Mobilitat 
convocant un seguit d’activitats  
vinculades amb la temàtica. Hi 
haurà l’explicació del conte  “La 
nena que va aturar el trànsit” de 
Fabricio Valerio, que tracta so-
bre una nena i la seva bicicleta 
que aturen la circulació. També 
s’explicarà  “El codi de circula-
ció”de Mario Ramos, que té a 
tots els personatges dels contes 
clàssics aprenent senyals.  “Ai 

Els contes com a eina 
pedagògica per acostar els 
més joves al respecte viari   

quina jungla!” de Marta Biel  és 
la tercera història per treballar 
les normes del trànsit a la selva. 
La programació inclou tallers 
per a infants i joves a càrrec de 
l’associació Stop Accidents Ca-
talunya. Les biblioteques també 
participaran en la jornada del 
Dia sense cotxes (21 de setem-
bre). Concremament, instal·la-
ran un espai de lectura durant 
tota la jornada i faran tallers, 
com el d’inventar-se senyals, al 
carrer Francesc Layret.
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En tornar al setembre trobem millores en els busos, 
en el metro i més aparcaments per a les bicicletes 

Pel que fa a les millores en la 
xarxa de busos, des de l’1 d’agost 
s’han incrementat freqüències en 
algunes línies, així com s’ha su-
mat de 18 nous autobusos elèc-
trics des del juliol. Les bones no-
tícies per a les persones usuàries 
del bus en cap de setmana és que 
la B15 - que fa l’itinerari des de 
Montigalà a Les Oliveres- i la 
B82 - que va del recinte de Torri-
bera a Montigalà, tot donat servei 
al centre sociosanitari del Car-
me- circulen els festius. També la 
B29, que uneix  Badalona i Tiana, 
ha millorat la coordinació amb el 
servei nocturn, perquè no hi hagi 
franges amb interrrupcions entre 
el centre de Badalona, Montgat i 
Tiana.
Les millores persegueixen mante-
nir el ritme creixent d’ús d’aquest 
transport, que segons l’Àrea Me-
tropolitana de Barcelona (ÀMB) 
durant el primer quatrimestre del 
2024 s’ha incrementat en el Bar-
celonès Nord en un 14%.

En el marc del camí cap a la re-
ducció dels combustibles d’ori-
gen  fossil i la contribució a la 
reducció d’emissions, s’està ex-
pandint la xarxa d’electrolineres 
en el territori. A  Badalona encara 
no no ha cap. Però, segons l’ÀMB 
la primera s’instal·larà abans que 
acabi l’any  en el carrer  de les 
Termes Romanes. Aquesta uni-
tat se sumarà a les dues que ja 
funcionen a a Santa Coloma de 
Gramenet (de 100 kW a l’avin-
guda Pallaresa i al Passeig de la 
Salzereda), la tercera de Tiana,  al 
carrer Castellar amb el passeig 
de la Vilesa de Tiana (44 Kw).  i 
la quarta de Montgat  (a la Ca-
rretera de Montgat). En funció 
de la població i extensió de cada 
terme municipal, cada població 
tindrà entre una i vuit electroline-
res públiques metropolitanes. De 
manera que per població encara  
en sóm deficitaris.
Quant a les intervencions en la 
xarxa de metro, durant el mes 

d’agost s’han efectuat en tres de 
les  línees que donen servei al 
territori -L2, L4 i L10Nord- En la 
Línia L10 Nord, s’han fet treballs 
de renovació de via i substitució 

de la bretelle (que és el conjunt 
de desviaments que permeten 
enllaçar dues vies paral·leles en 
ambdos sentits) fins al Gorg, 
per eliminar problemes de vibra-

cions. Les obres van provocar 
talls parcials del 5 al 25 d’agost. 
Les alteracions en la L4 es van 
situar del el 27 de juliol al 22 
d’agost  entre La Pau i Selva de 
Mar. En aquest cas, les millores 
possibilitaran incrementar la ca-
pacitat del transport i l’accessibi-
litat amb la ubicació d’un ascen-
sor vestíbul-andana perparat per 
a una segona via futura. 
Reforç servei AMBici 
El foment segur dels desplaça-
ments en bicicleta, si més no 
com a opció intermodal, s’ha 
vogut reforçar amb la creació de 
290 places extres d’aparcaments 
del servei AMBici a 14 punts, 
d’entre els quals 4 es troben a Ba-
dalona (a les platges del Coco, de 
la Mora, del Pont d’en Botifarre-
ta) i a l’estació RENFE Badalona 
Aquesta campanya forma part de 
“+P d’ultim quilòmetre”, ´ñes a 
dir, connecten amb altres serveis 
com rodalies o tram i estacions 
de platja.

Eva M. Gómez - redaccio@diaridebadalona.com Núm. 790

El darrer aprovat a la ciutat data del 2012

A Badalona hi ha reconegudes legalment més de 20.000 persones amb disfuncionalitat

Quant a electrolineres, a Badalona s’instal·larà la primera pública a Termes Romanes

Model d’electrolinera de la xarxa pública metropolitana. Foto: ÀMB





El Tennis Club Badalona és un club amb quasi 50 anys d’història. Ofereix una àmplia 
gamma de serveis en un entorn únic en continua renovació i millora.
L’entitat ha fet un gran esforç per adaptar els serveis i les instal.lacions a la normativa 
vigent amb els àmbits de d’accessibilitat, medi ambient, contaminació ambiental i 
lumínica (la il.luminació de totes les pistes i unitats és de tecnologia LED), seguretat. 
higiene i protecció d’usuaris.

La millor oferta 
esportiva i d’oci 
de Badalona

Pel club cadascuna dels serveis i les instal.lacions són impor-
tants però el pàdel és l’esport que està mostrant més progressió 
tant en nombre d’usuaris com d’instal.lacions. El club compta 
amb 10 pistes de pàdel a l’aire lliure amb llums LED de darrera 
generació i busquem introduir nous projectes perquè els nos-
tres socis, socies, jugadors i jugadores se sentin com a casa.

Mensualment organitzem tornejos de caps de setmana per a totes 
les categories i americanes (tornejos de molt curta durada) per 
a tots els nivells els divendres al vespre i els caps de setmana.

Cal destacar l’auge d’aquest esport amb el nombre de jugadors 
federats que ja supera els 200 jugadors que representen el nos-
tre club arreu de Catalunya.

EL PÀDEL
Volem destacar que els dos equips femení i masculí A com-
peteixen en la màxima categoria del pàdel (Divisió d’Honor). 
Aquest any l’equip masculí ha quedat campió d’Espanya i l’equip 
femení campió de Catalunya 

Un altre servei que té molt d’èxit al nostre club és el servei de 
classes particulars i d’escola de pàdel. Actualment comptem 
amb una escola amb més de 150 alumnes, referència a la zona, i 
els nostres sis monitors formen a tot tipus d’usuari de pàdel per 
millorar el seu joc.

Per altra banda el club integra tota la població de Badalona i 
rodalies i és per això que s’han iniciat cursets per alumnes amb 
necessitats especials,  que gaudeixen del nostre club i dels es-
ports que es practiquen en el nostre entorn únic.

Enguany, el Club Tennis Badalona, disposa d’una nova sala polivalent per fer 
activitats dirigides de tono, crosstraining, zumba, strong, sevillanas i 
GAC. Aquestes activitats són accesibles per a totes les edats amb horari de 
matí i tarda. Estaran dirigides per personal qualificat.

Quota de només 36 € al mes, matrícula gratis els mesos de setembre i octubre, 
passats aquests mesos es cobrarà una matrícula de 50 €.

Accés a sala de musculació i sala de cardio
Accés a l’estiu a la piscina exterior.

Pàrquing gratuït.
Accés a vestuari amb opció de llogar una taquilla per només 2€ al mes (segons 
disponibilitat)

Entrada puntual 6€ socis i 9€ no socis, per a sessions soltes , bachata, salsa, zumba, etc.
Socis de quota de Tennis o Pàdel abonant un extra de 12€ al mes tindran accés a Activitats 
Dirigides il·limitades.

Nova Sala Polivalent 
amb Activitats Dirigides

NOVA SALA DE MUSCULACIÓ
Aquesta tardor el club comptarà 

amb un nou gimnàs per als socis amb sala de spinning



El Tennis Club Badalona és un club amb quasi 50 anys d’història. Ofereix una àmplia 
gamma de serveis en un entorn únic en continua renovació i millora.
L’entitat ha fet un gran esforç per adaptar els serveis i les instal.lacions a la normativa 
vigent amb els àmbits de d’accessibilitat, medi ambient, contaminació ambiental i 
lumínica (la il.luminació de totes les pistes i unitats és de tecnologia LED), seguretat. 
higiene i protecció d’usuaris.

EL TENNIS
Des de l’escola de tennis, gestionada per Bétulo Tennis Academy, 
fomentem actituds, valors i hàbits, que ajudaran als vostres fills/es 
davant de molts altres àmbits de la vida. L’escola dona resposta a 
les diferents motivacions i inquietuds dels alumnes, des del vessant 
més recreatiu fins al més competitiu.
A l’escola de tennis, sota la direcció esportiva, s’imparteix un atractiu 
i modern programa d’entrenaments per part d’un excel·lent equip 
d’entrenadors/es professionals altament qualificats per la Federació 
Catalana de Tennis.
Aquesta nova temporada 2024- 2025, els alumnes disposen d’una 
àmplia oferta per poder adaptar-se a la disponibilitat de cadascun 
d’ells. Els nens a partir de 4 anys ja es poden inscriure en les di-
ferents categories de: minitennis (4-6 anys), iniciació i perfeccio-
nament (a partir de 7-14 anys) i competició (des de benjamins fins 
a júniors).
Una altra novetat és l’augment dels dies i horaris dedicats als nens/
es de minitennis, iniciació, perfeccionament i cursos d’adults de 
dilluns a dissabte. A més a més, incorporem un nou programa de 
competició Next Gen Competition (a partir de 14 anys), de dilluns a 
divendres de 16h a 18h.
El Club forma part dels clubs d’excel·lència que la Federació Cata-
lana de Tennis concedeix a certs clubs que assoleixen objectius de 

qualitat. Organitzem un programa amb ampli ventall de competi-
cions perquè els nostres alumnes puguin competir, tant a tornejos 
individuals, com a competicions per equips que representin al T.C. 
Badalona. Algunes de les competicions que hem organitzat aquest 
any són: la Copa Catalunya Juvenil, Campionat de Catalunya ale-
ví i dues proves del circuit Pere Masip. D’altra banda, per equips 
hem participat aquesta temporada a les següents lligues: la lliga 
Catalana, la lliga de Terrassa, la lliga comarcal, la lliga Barcelonès 
i campionats de Catalunya per equips.
En totes les categories des de benjamí fins júnior, hem sigut els 
primers de la classificació, arribant fins a les semifinals de cada 
grup.
Els nostres alumnes Valentina Olivares, Marc Estrada, Arnau Ferrer 
i Daniel García han aconseguit ser campions/es d’algunes proves 
individuals del circuit Pere Masip.
Com a novetats aquest any el club va organitzar el Future ITF 
Audax 25000$ i els nostres alumnes van fer de ball kids, vestits 
per la nostra marca que vesteix a tota l’escola, Joma Sports. Vam 
gaudir de la xerrada del metge de la Real Federació Espanyola de 
Tennis, equip Copa Davis, metge de Rafael Nadal, l’excel·lentíssim 
Dr. Ángel Ruiz Cotorro, on ens va explicar una nova tecnologia per 
l’entrenament i evitar lesions.
Finalment, com cada any, la nostra escola visita el clínic del Tro-
feu Conde Godó ATP 500, Barcelona Open Banc de Sabadell i el 
nostre alumne Pol Ferrer va ser un dels escollits per participar-hi.

Enguany, el Club Tennis Badalona, disposa d’una nova sala polivalent per fer 
activitats dirigides de tono, crosstraining, zumba, strong, sevillanas i 
GAC. Aquestes activitats són accesibles per a totes les edats amb horari de 
matí i tarda. Estaran dirigides per personal qualificat.
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passats aquests mesos es cobrarà una matrícula de 50 €.
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“Cal millorar 
la coordinació 
i el rigor entre 
administracions”
Entrevistem a 
Núria Sabaté,
Secretària de la junta 
de FAMPAS

La Núria Sabaté és la secretària de la 
junta actual de FAMPAS i ens avança 
que liderarà en unes setmanes la can-
didatura per a presidir el nou equip. 
Lamenta que el desmantellament de la 
casa gran ha afectat greument el dret a  
una escolarització de qualitat a moltes 
generacions. Demana rigor en les pro-
postes i coordinació entre les adminis-
tracions per revertir aquesta situació. 
Ho fa plena d’energia, envoltada dels 
seus tres nens, des del compromís, em-
parada i empoderada pel respecte que 
l’atorga la dedicació altruista.  

Com es presenta el curs?
“Amb molts temes oberts dels què fer segui-
ment. Noves construccions, manteniments, 
climatització, planificació davant la previsió 
de falta de places, pendent de la incorporació 
dels agents cívics, de millorar els temes de 
mobilitat i pacificació, de veure com s’aplica 
la nova normativa perquè els centres escolars 
estiguin lliures de mòbils. Intens, amb moltes 
ganes de continuar avançant en la coordina-
ció i sobretot de posar-hi rigor.

Rigor, per exemple en què?
Per exemple, en els projectes de mobilitat i 
pacificació. Abans de les vacances l’Ajun-
tament ens va presentar el projecte, que ha 
resultat una decepció total ja que no recull 
les demandes de les escoles i ho limita a la 
reducció de la velocitat. No pot ser que no hi 
hagi un històric on quedi arxivat tot el que es 
treballa cada mandat.

Amb cada canvi d’equip de govern han 
de començar de nou?
I tant, és una vergonya. Des de FAMPAS es-
tem fent d’enllaç informant de les demandes 
i dels dèficits dels centres amb cada nou 
coodinador, amb cada nova regidoria. De 
vegades en les reunions que fem perdem 
més temps explicant això o allò històric que 
avançant en l’ordre del dia que teníem fixat. 
Fins el punt, per exemple, que nosaltres vam 
portar físicament a persones de l’actual equip 
a veure l’estat de l’Institut Enric Borràs.

Encetem un tema del manteniment 
Fa temps que s’ha agreujat. Ja no és man-
teniment, és urgència per problemes de se-
guretat. Al gener vam llençar una campanya 
protesta amb els sindicats del sector i vam 
anar al ple. El resultat ha estat crear una co-
missió de manteniment on hi ha el consistori, 
els sindicats, el professorat i nosaltres com a 
representació de les famílies. Es va constituir 
al juliol i a partir de setembre encetarem les 
sessions. Farem pressió i seguiment.

Algun avenç més?
La contractació de personal per al manteni-
ment ha estat positiva. Però en canvi enca-
ra no s’ha avançat en la contractació dels 
agents cívics, figura clau especialment en 
centres amb perill en els accessos. Tampoc 
no hi ha avenços en el tema de la disposi-
ció de logística per a actes, com escenaris, 
carpes, taules, cadires..Tampoc en el tema de 
la climatització. Moltes escoles han suportat 
millor la calor perquè les AFAs s’han espa-

“Cada dia miro 
si s’ha signat el 
contracte per la 
Riera”

vilat adquirint ventiladors i lones i elements 
de protecció del sol per als patis. Ara fan una 
auditoria. La contractació és la paraula que 
s’interposa en qualsevol avenç. 

Es refereix al dèficit en recursos per 
preparar els plecs per a les licitacions ?
El col·lapse a la casa gran ,com li diuen, per 
poder avançar en aquestes gestions ha afectat 
greument perquè moltes generacions no ha-
gin tingut una escolarització en condicions. 
Hi ha temes que s’allarguen molt, però per 
part de les dues administracions amb com-
petències, tot sigui dit
.
Anem amb la Generalitat
Cada dia, des que al juny es va aprovar la 
contractació per començar les obres de la 
Riera, que entro al portal de la Generalitat per 

veure si s’ha signat ja el contracte. Passaran 
gairebé dos anys des que al setembre de 
2022 finalitzava el termini per presentar-se al 
concurs de projecte fins que s’acabi signant i 
comencin els moviments. Això si es fa aquest 
setembre. No pot ser. 

Pel que fa a disponibiliat de places, s’ha 
reajustat tot adequadament?
La mancança de places públiques a les zo-
nes 4 i 6 és una constant i en la resta de 
la ciutat degut a l’alta matrícula viva Històri-
cament s’havien acceptat la incorporació de 
bolets per suplir aquest dèficit i ara ja no 
s’aposta per fer-ho. Però, és clar,  suposa 
increment de la ràtio. La construcció del nou 
Badalona Port i del nou Ventós Mir permetrà 
calibrar tot millor. També estem pendent que 
des de l’Ajuntament es contractin els estudis 
pendents.”

 De cara a la matriculació per al proper 
curs, què ens trobarem?
Desajustaments a la secundària. Aquest 
curs ja ha hagut problemes per encabir tot 
l’alumnat de referència als instituts de la 
Llauna o el BVII. Aquesta generació que puja 
és la que en el seu moment va poder estar 
escolaritzada per l’autorització del bolets. La 
reserva de  places NEE-B  -per a necessitats 
especials- tampoc no ho posa fàcil. Però s’ha 
de treballar ja. Si nosaltres, que som pares 
i mares voluntàries ho veiem, entenem que 
l’administració disposa de dades i eines per 
avançar-se al que ja saben que passarà i dis-
senyar solucions.

“Per al curs vinent 
avancem dèficit 
de places en 
secundària”





Onze ciutats de l’àrea metropoli-
tana de Barcelona, d’entre les que 
hi ha Badalona, acullen, entre 
el 8 de setembre i el 24 de no-
vembre, la 15 edició del Festival 
Manifesta, de càracter nòmada i 
periodicitat bianual. Les actitivats 
programades a Badalona i al seu 
entorn més proper s’emmarquen 
en el paquet de reflexió “Ima-
ginant futurs” i tindran al llarg 
d’aquests dos mesos i mig cinc 
escenaris. Es tracta del la Platja 
del Coco, el Centre Cultural del 
Carme, l’Espai Betúlia, la plaça 
Pompeu Fabra - amb una focus 
week amb temes especialitzats- 
i l’espai de les Tres Xemeneies, 
que s’estrenarà com a equipa-
ment de creació artística. Una 
de les característiques que va fer 
prosperar la candidatura liderada 
per l’Ajuntament de Barcelona ha 
estat, precisament, l’aposta de 

El Festival nòmada i bianual 
Manifesta15 obre les Tres 
Xemeneies a l’expressió artística 

Era la seva filla, Nadia Ghulam, 
qui compartia a finals d’agost el 
traspàs del seu pare, el Josep 
Soler i Amigó. Membre d’una 
familia referent en medecina i 
també, i pel que més era cone-
gut en la ciutat, pel seu compro-
mís amb entitats de participació 

Amb el traspàs de Josep 
Soler i Amigó la ciutat perd 
un altre referent cultural i 
participatiu  

política i cultural ens deixava 
després d’una llarga malaltia. 
President de l’AAVV del Centre 
entre el 2009 i el 2015, va im-
pulsar, entre d’altres iniciatives, 
la Festa del Badiu, consolidada   
ja com a cita ineludible de les 
Festes de Maig.

descentralització de les activitats 
en onze ciutats. La persona que 
ha participat en la coordinació 
d’aquest festival a Badalona ha 
estat Ariadna Amat, de l’equip de 
Cultura de l’Ajuntament. L’accés 
a les activitats s’ha de fer a partir 
de l’obtenció d’una entrada. El 

preu general és de 15 euros per 
a tota la durada del Festival, amb 
descomptes que van del 30% 
al 50% per a diferents col·lec-
tius. L’accés per als menors de 
18 anys és gratuït. Ja es poden 
adquirir en el portal de l’esdeve-
niment: https//manifesta15.org
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Els artistes interessats a participar en 
la XXIII edició del concurs de pintura 
“Zurbarán” disposen fins el 3 d’oc-
tubre per a lliurar els seus originals. 
Destacar la incorporació del premi per 
a joves de 18 a 35 anys patrocinat per 
la Perifèrica, projecte cultural de l’Ate-
neu Cooperatiu del Barcelonès Nord.    
El jurat emetrà el seu veredicte el 16 de 
novembre, quan se sabrà a quin s’ator-
garan els 10.000 en premis.

La posada en escena de l’obra de teatre “Les 
morts d’en Manelich” de Maurici Farré serà 
el primer acte de celebració dels 25 anys de 
la reobertura del Teatre Zorrilla. Va ser el 21 
de gener de 1999 que es va reinaugurar el 
Teatre, 29 anys després del seu tancament. 
L’efemèride d’aquest procés -iniciat certa-
ment cinc anys abans ,el 1995 amb les ges-
tions al Consell de Ministres amb la incor-
poració del projecte en els espais culturals 
a recuperar- sens dubte que posarà sobre 
la taula noms rellevants de la cultura a la 
ciutat. El primer acte de l’efemèride situarà 
sobre el Zorrilla a dos grans de l’escena de 
la ciutat: Enric Borràs tornarà al teatre de la 
mà d’Oriol Genís. L’actor badaloní interpreta 
tots els papers de l’auca, només acompan-
yat per l’Ariadna Chillida, en aquesta obra 
que fa un recorregut per diferents escenes 
extravagants i divertides sobre la mort.  
La proposta està fixada per al dissabte 21 
de setembre a les 20.00h. Es tracta d’un acte 
al que s’hi accedirà amb invitació i del què 
no ha trascendit el criteri per esdevenir-hi 

Oriol Genís al Zorrilla, primer acte 
per celebrar la seva reobertura  
El 2025 fa 25 anys de la recuperació del teatre  

El termini per 
presentar obres al 
concurs de pintura 
“Zurbarán” acaba 
el 3 d’octubre

convidat. 
El teatre es va inaugurar el 31 d’octubre 
de 1868 amb l’obra “Traidor, inconfeso i 
màrtir” de José Zorrilla. Per l’escenari van 
passar grans actors i actrius de Badalona 

famosos de l’escena teatral espanyola com 
el mateix Borràs i Margarida Xirgu. 
L’any 1970 l’equipament cultural, inspirat 
en els models del barroc italià en forma de 
ferradura, va tancar com a espai escènic.

Imatge del cartell promocional de l’obra de teatre. 

Imatge cedida per Nadia Ghulam de l’àlbum familiar. 

La sala de les turbines i el recinte acolliran exposicions.



L’AGENDA CULTURAL BADALONINA DELS PROPERS DIES!

Dimecres 18 de setembre
Cicle Gaudí de Cinema  
“Mamífera”,  al Teatre 
Margarida Xirgu (A les 20:00h)

Dissabte 21 de setembre
Teatre
“Les Morts d’en Manelich” al 
Teatre Zorrilla (A les 20:00h)

Diumenge 15 de setembre
Visites guiades a l’exposició 
“Fang i Foc” al Museu Municipal 
(A les 10:30h i a les 12:30h)

Dimecres 25 de setembre
Cicle Docs del mes “Hágase tu 
voluntad”  al Teatre Margarida Xir-
gu  (A les 19:00h)

Dissabte 14 de setembre
3a Nit de Monòlegs 
per a “La Lucha de Abril”, al 
Teatre Zorrilla (A les 20:00h)

Divendres 20 de setembre
 “Acompanyar a la lectura. Com 
i amb quin llibres ” xerrada a la Bi-
blioteca Can Casacuberta (17:30h)

Dijous 19 de setembre
Sessió de cine Estraperlista
“Cryptshow. Tornem al Cole!”, a 
Estraperlo. Entrada lliure (19:30h)

Diumenge 29 de setembre
Sessió de cine Pack Màgic 
“L’univers en miniatura de No-No”, 
al Teatre Margarida Xirgu (12:00h)

CULTURA 21 Eva M. Gómez - redaccio@diaridebadalona.comDel 06/09 al 26/09/2024



22 Núm. 608JOVENTUT Ferran Pursals - redaccio@diaridebadalona.com

La Penya farà gira a la 
Xina per ingressar diners

El club verd-i-negre es viatjarà a la Xina 
per disputar un parell d’amistots per tal 
de guanyar diners i millorar l’economia de 
l’entitat. Segons el cartell promocional, el 
Joventut s’enfrontarà a la selecció xinesa de 
bàsquet, “Team China,” en dos partits amis-
tosos que tindran lloc el 18 de setembre a 
Zhejiang i el 20 de setembre a Xi’an. Aques-
ta gira no només proporcionarà ingressos 
econòmics importants per al club català, 
sinó que també li permetrà augmentar la 
seva visibilitat en un mercat clau com és 
el xinès, on el bàsquet gaudeix d’una gran 
popularitat. No se sap la xifra oficial, però el 
Lleida va rebujar fer la gira per un preu de 
50.000 euros.

Foto: penya.com

Espai Titus, el lloc de la 
presentació oficial Penya 
24/25

A punt per a la Lliga Catalana

En un ambient festiu i carregat 
d’il·lusió, el Club Joventut Badalona 
va presentar ahir els seus dos equips 
principals (Lliga Endesa i Lliga Fe-
menina 1) a la discoteca Espai Titus, 
el local més emblemàtic de la ciutat. 
Jugadors, jugadores i staffs tècnics 
van ser els grans protagonistes.
L’escenari de l’Espai Titus va servir 
com a plataforma perquè els juga-
dors fossin presentats davant d’un 

Joventut Badalona, Barça, 
BAXI Manresa, MoraBanc 
Andorra, Bàsquet Girona 
i Hiopos Lleida seran els 
protagonistes d’una 45a Lli-
ga Nacional Catalana ACB, 
organitzada per la Federa-
ció Catalana de Basquetbol 
(FCBQ), que enguany comp-
tarà amb un nou format de 

mig miler de persones. Les noves 
incorporacions, tant de l’equip mas-
culí com femení, les grans il·lusions 
dels aficionats verd-i-negres.
Aquest esdeveniment va demostrar, 
una vegada més, el vincle fort que 
uneix la Penya amb la seva ciutat 
i els seus seguidors, i va marcar 
el tret de sortida d’una nova etapa 
plena d’objectius i reptes per al club 
badaloní.

competició amb un total de 7 
partits. Dimecres 11, dijous 
12 i divendres 13 de setembre 
es jugarà la fase prèvia amb 
la disputa de dos partits cada 
dia, mentre que la final està 
prevista per diumenge dia 15.
La fase prèvia estarà formada 
per dos grups de tres equips, 
que s’enfrontaran tots contra 

Equips Lliga Catalana. Foto: FCBQ

tots a una sola volta. Els primers 
classificats accediran a la gran 
Final, prevista per diumenge 15. 
Els 7 partits es retransmetran en 
directe per la Televisió de Catalun-
ya a través del seu canal Esport3.
Grup 1: BARÇA, BÀSQUET GI-
RONA i MORABANC ANDORRA
Grup 2: JOVENTUT BADALONA, 
BAXI MANRESA i HIOPOS LLEIDA

Lliga Catalana Femenina:

Vic acollirà la 36a edició de la Lliga 
Catalana AON 2024 Femenina que, 
aquest curs, comptarà amb el Cadí 
La Seu, l’Spar Girona, el Joventut 
Badalona i el campió de la Lliga 
Catalana Femenina Challenge.
Format semifinals i final.
A les 21h, el Joventut debuta con-
tra l’Uni Girona. La Final serà el 
diumenge 22 de setembre a les 
12h. Tot, també, pel canal Esport 3.

JOVENTUT22 Ferran Pursals - redaccio@diaridebadalona.com Núm. 790

Nova marxa al planter verd-i-negre. Des-
prés d’Íker Garmendia, Karim López tam-
poc continuarà al club verd-i-negre. Apos-
ta pel New Zealand Breakers en el seu camí 
cap a la NBA, on ja saben del seu talent 
i el tenen catalogat com una de les pos-
sibles estrelles mundials. Karim sí deixa 
una quantitat econòmica a la Penya, coma 
“penalització” que hi havia.

Karim López, nova fuga
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Amb tot i a per tot. Comença l’era Dani Miret
Albert Cañellas torna a l’equip tècnic. David Jimeno no continua i entra Javi Aparicio, 
entrenador del júnior la temporada passada

Nova temporada i il·lusió pel que ha de 
ser un canvi de tendència. Sis fitxatges 
per renovar totalment la plantilla i encarar 
amb el màxim de garanties els objectius 
bàsics: classificació a la Copa del Rei, 
playoff Eurocup i playoff Lliga Endesa. 
A nivell de cos tècnic, David Jimeno 
no continua (torna a enfocar-se en les 
tasques de cap de planter). Aleix Duran 
continua, i s’inocorpra, novament, Albert 
Cañellas, entrenador del Prat la tempo-
rada passada. Moltes ganes de veure la 
plantilla en acció i en quin estat físic arri-
barà  a final de temporada-

Javi Aparicio
Entrenador Ajudant - 
Analista vídeo

Albert Cañellas
Entrenador Ajudant

Antoni Mora
Cap serveis mèdics

Adrià Delgado
Delegat

Dani Moreno 
Preparador Físic

Clàudia Alba 
Preparadora Física

Adrià Rivas
Readaptador

Albert Caballero 
Fisioterapeuta

Jordi Martí
Director Esportiu

Dani Miret
Entrenador principal

Aleix Duran
Entrenador Ajudant



Ante Tomic Adam Hanga

Alçada: 217 cm
Nacionalitat: CRO
Lloc de naixement: 
Dubrovnik
Data de naixement: 
17/2/1987

Alçada: 200 cm
Nacionalitat: Hongria
Lloc de naixement: 
Budapest
Data de naixement:  
12/4/1989

Pivot Aler

4444 8888

Foto: X.G

Kayser Gates

Alçada: 2’01 cm
Nacionalitat: Estatunidenc
Lloc de naixement: Atlanta
Data de naixement: 8/10/1996

Ala-pívot

1212

Foto: X.G

Guillem Vives

Alçada: 192 cm
Nacionalitat: ESP
Lloc de naixement: 
Barcelona
Data de naixement: 
16/6/1993

Base

1616
Michael RuzicArtem Pustovyi Miguel Allen

Alçada: 203 cm
Nacionalitat: ESP
Lloc de naixement: La 
Aldea de San Nicolás
Data de naixement:
10/5/2003

Alçada:209cm
Nacionalitat: Croat
Lloc de naixement: 
Besançon
Data de naixement: 
4/10/2006

Alçada: 219 cm
Nacionalitat: Ucraïnès
Lloc de naixement: 
Kherson
Data de naixement: 
25/06/1992

Ala-pívotPívot Aler

21211313

Pau Ribas

Alçada: 194 cm
Nacionalitat: ESP
Lloc de naixement: Badalona
Data de naixement: 2/3/1987

Escorta

44
Pep Busquets

Alçada: 198 cm
Nacionalitat: ESP
Lloc de naixement: Granollers
Data de naixement: 2/3/1999

Aler

33
Yannick Kraag Devon Dotson

Alçada: 202 cm
Nacionalitat: Holanda
Lloc de naixement: Amsterdam
Data de naixement: 
16/10/2002

Alçada: 188 cm
Nacionalitat: Estatunidenc
Lloc de naixement: Chicago
Data de naixement: 2/8/1999

Aler Base

11 22
Keye van der Vuurst

Alçada: 191 cm
Nacionalitat: Neerlandès
Lloc de naixement: Rijswijk
Data de naixement: 
29/12/2001

Base

66

Kassius Robertson

Alçada: 191 cm
Nacionalitat: Canadenca
Lloc de naixement: 
Toronto
Data de naixement: 
20/04/1999

Escorta

30302323
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Amb la màxima il·lusió pel 
debut històric a Lliga Femenina 1
Vizcaino liderarà el projecte acompanyat de Kim Gispert i Miqui Calderón
Primera temporada de la història a la 
màxima competició nacional. No serà 
pas gens fàcil, però de ben segur que sí 
il·lusionant. La Penya debutarà a Lliga 
Femenina 1, màxima exigència. A nivell 
de direcció tècnica, Jordi Vizacino conti-
nuarà dirigint el projecte acompanyat de 
Miqui Calderón i la seva mà dreta, Santi 
Guillén. Kim Gispert entra al cos tècnic 
com a entrenador ajudant. La plantilla 
continua al 50%. Esperança amb la vete-
rania d’Anna Cruz, emoció amb la joven-
tut d’Iris Venemma i la qualitat de Kayla 
Wells, Ramette i Lynn-Gelfof.

Serena Lynn-Geldof

Alçada: 197 cm
Nacionalitat: Bèlgica
Lloc de naixement: Ostende
Data de naixement: 2/3/1997

Pivot

2323

Foto: X.G

Deva Bermejo

Alçada: 167 cm
Nacionalitat: ESP
Lloc de naixement: Barcelona
Data de naixement: 
15/05/2004

Base

1111

Foto: X.G

Mariam Coulibaly

Alçada: 192 cm
Nacionalitat: Mali
Lloc de naixement: Bamako
Data de naixement: 7/10/1997

Pívot

1414
Rebeca CotanoAlima Dembele Anna Cruz Lebrato

Alçada: 178 cm
Nacionalitat: ESP
Lloc de naixement: Badalona
Data de naixement: 
27/10/1986

Alçada:186cm
Nacionalitat: ESP
Lloc de naixement:Valencia
Data de naixement: 20/2/1995

Alçada: 187 cm
Nacionalitat: Mali
Lloc de naixement: Bamako
Data de naixement: 23/1/2000

Ala-pívotPívot Escorta

15151212

Iris Vennema

Alçada: 186 cm
Nacionalitat: Països Baixos
Lloc de naixement: Groningen
Data de naixement:1/9/2004

Escorta

99
Helena López

Alçada: 167 cm
Nacionalitat: ESP
Lloc de naixement: Barcelona
Data de naixement: 
27/02/1996

Base

66
Elise Ramette Laura Piera

Alçada: 177 cm
Nacionalitat: Bèlgica
Lloc de naixement: Ieper
Data de naixement: 3/11/1998

Alçada: 174 cm
Nacionalitat: ESP
Lloc de naixement: Sant Cugat
Data de naixement: 12/2/2000

Base Escorta

44 55
Inés Santibañez

Alçada: 173 cm
Nacionalitat: ESP
Lloc de naixement: Salamanca
Data de naixement: 19/6/2003

Escorta

1010

Kayla Wells

Alçada: 182 cm
Nacionalitat: EEUU
Lloc de naixement: Dallas
Data de naixement: 13/7/1999

Aler

22222121

Jordi Vizcaino
Entrenador

Miqui Calderón
Entrenador ajudant

Santi Guillén
Delegat

Kim Gispert
Entrenador ajudant
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Foto: Flash Bdn

El Badalona debuta a la lliga a l’Estadi

Debut amb derrota del Juvenil (0-2)

El Cerdanyola de Santi Álvarez, primer rival

Els d’Isaac Fabregat planten cara a l’actual campió

Aquest diumenge el Badalona rebrà la visita del 
Cerdanyola en le primer partit del campionat de 
lliga de 3a RFEF. L’equip vallesà, entrenat per 
l’exentrenador escapulat Santi Álvarez, arribarà 
a Badalona després d’haver descendit de Se-
gona RFEF. Després d’haver estat destituit el 
passat mes de noviembre, Álavarez tornarà a 
gaudir d’una nova oportunitat en dels equips 
candidats a clasificar-se al play off d’ascens

Favorits a l’ascens
Amb l’arribada dels nous propietaris i de 
Marc Nogués com a director Esportiu, el sho-
mes de Gerard Albadalejo parteixen com un 
dels màxims favorits al títol de lliga, amb el 
conseqüent ascens directe. L’equip ha quedat 
configurat d’una forma compensada, amb un 
mínim de dos jugadors per posició i amb una 
davantera de luxe per a la cinquena catego-
ria del futbol espanyol amb les arribades de 
Fassani i l’exjugador del RCD Espanyol, entre 
altres equips, Álvaro Vázquez

Bones sensacions durant la pretempo-
rada
Els homes de Gerard Albadalejo han do-

Foto: CF Badalona

L’equip juvenil del Badalona va començar 
el campionat de lliga de la Divisió d’Honor 
amb una derrota contra l’actual campió de 
lliga i Copa, el RCD Mallorca. Els esca-
pulats arribaven a aquest debut amb al-

nat mostres de la seva qualitat durant la 
pretemporada. Malgrat quedar eliminats 
de la Copa RFEF a la tanda de penals, el 
Badalona va donar una gran imatge contra 
el CE Sabadell, equip d’una categoria su-
perior. Abans, els escapulats havien guan-
yat d’una forma clara al Tona per 3 a 0 a 
la primera eliminatòria d’aquesta competi-
ció. En l’amistós entre escapualts disputat 
al Nou Sardenya, Europa i Badalona van 
empatar a zero en un partit que els badalo-
nins van dominar durant algunes fases del 
joc. En el darrer partit de pretemporada, el 
Badalona va guanyar al camp del Grano-
llers per 1 a 2, amb gols de Toni Larrosa i 
Fassani des del punt de penal.

Larrosa i Homet continuen on fire
Dos dels jugadors més importants de la 
passada temporada, Toni Larrosa i Dani 
Homet, continuen mostrant un gran estat 
de forma, oferint un gran rendiment durant 
aquest mes d’agost. Sembla que tots dos 
jugadors continuaran gaudint de la con-
fiança del míster escapulat per a l’inici de 
lliga.

gunes baixes importants. Malgrat tot, els 
nois d’Isaac Fabregat van plantar cara en 
tot moment, dominant durant moltes fases 
del partit amb ocasions sobre la porteria 
visitant. El cop de gràcia dels bermellons 

va arribar pocs minuts després de la re-
presa. Nico Baratuci feia el primer gol 
del partit. A partir d’aquest moment, els 
visitants van saber controlar el matx Mal-
grat els intents escapulats. La sentència 

C.F. BADALONA28 José Manuel Hernández - redaccio@diaridebadalona.com

va arribar al minut 72 mitjançant Nebot. 
El calendari del Badalona ha començat 
de forma molt intensa. Aquest diumenge 
jugarà a la Ciutat Esportiva Joan Gamper 
contra el FC Barcelona.

Núm. 790
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El nou Levante Badalona 
dona el tret de sortida a la Lliga F
El nou Levante Badalona inicia 
la lliga aquest diumenge (20.30, 
Dazn) al camp del València Fe-
minas. El seu entrenador, Ferran 
Cabello, parla de l’arribada de 
l’equip de Sant Joan Despí a 
Badalona: “Ens han rebut amb 
els braços oberts. Hi ha molta 
demanada per venir als partits 
de lliga. Esperem comptar amb 
el suport del públic. Enquqan 
a l’Estadi hem demanat alguna 
modificació, però ens estan do-
nant moltes facilitats i ens sen-
tim molt còmodes”.

Objectiu assegurar la per-
manència
El Levante Las Planas va man-
tenir la categoria de forma in 
extremis. Cabello assegura que 
és el principal objectiu, però 
sense renunciar a res: “primer 
hem d’assolir la salvació com 
més aviat millor. Un cop la 
tinguem assegurada, no renun-

ciem a estar més a dalt”

València, primer rival
Cabello parla del primer rival a 
la lliga: “el València pot com-
petir contra qualsevol equip. De 
ben segur que estaran de la mei-
tat de la taula cap amunt. Tenen 
jugadores que porten molts anys 
allà, a més de tenir un dels mi-
llors camps de la lliga”

Exjugadores del Seagull
El planter del Levante Badalona 
té jugadores amb passat al Sea-
gull; les germanes Garrote, Nú-
ria i Pilar, i Irina Uribe. Cabello 
parla d’aquestes jugadores: “les 
germanes Garrote estan patint 
amb les lesions. Si estiguessin 
disponibles serien jugadores 
molt important. Respecte a Irina, 
és part fonamental a la nostra 
davantera. Ella ja coneix els es-
pais d’aquest estadi. I serà de-
terminant”.

Partit de pretemporada contra l’Espanyol

C.E. SEAGULL
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El Seagull vol reivindicar-se
Les de Pol Fernández reben diumenge al Valdefierro

Miriam Diéguez, fitxatge estrella del Seagull

El Seagull debuta aquest 
diumenge a la lliga re-
bent la visita del conjunt 
aragonès del Valdefierro 
(12 h). Les gavines volen 
millorar els registres de 
la passada temporada, en 
la qual es van convertir en 
les reines de l’empat. Les 
noies de Pol Fernández 
no volen renunciar a res, 
però serà el decurs de la 
temporada qui marqui les 
seves aspiracions. L’entre-
nador Pol Fernández valra 
de forma molt positiva la 
pretemporada. “Tenim bo-
nes sensacions. El grup 
s’està coneixent i estem 
creant moltes sinergies. 
Els resultats en aquests 
moments són el de men-
ys, ja que estem provant 
moltes coses”. Després 
d’aquest primer partit, el 

Seagull jugarà eliminatòria 
de Copa Catalunya, sense 
conèixer encara el rival. A 
la segona jornada visitaran 
el camp del sempre difícil 
Vila-real

Miriam Diéguez, fitxat-
ge estrella
Durant aquest passat mes 
d’agost el club anunciava 
la incorporació de la mig-
campista Miriam Diéguez, 
jugadora amb passat en 
equips com el FC Barcelo-
na, RCD Espanyol, Levante 
UD i Rato Vallecano. També 
va ser internacional amb la 
seleccion espanyola. Així 
mateix s’han incorporat les 
jugadores, Natali Rosales 
i Maria Rubio, provinents 
del Levante Las Planas B, 
i Ona Barrón, procedent de 
l’Europa.



Torna el TCI Sant Josep
Torneig de màxima qualitat en bàsquet formatiu, on planters d’equips professionals 
aposten, un altre any, al TCI Sant Josep per preparar l’inici de temporada        
Aquesta nova edició tindrà lloc 
al Poliesportiu de Pomar els dies 
6-7-8 de setembre.
El TCI (Torneig Cadet Internacio-
nal) que el club groc i lila organitza 
des de l’any 2016 s’ha convertit en 
un aparador privilegiat dels millors 
equips i jugadors de la categoria 
Cadet (U16). Tot aprofitant el nivell 
i capacitat d’atracció del bàsquet 
català i badaloní, s’ha  aconseguit 
organitzar un torneig únic, dins 
d’una categoria clau del bàsquet de 
formació.
Per posar en detall la magnitud 
del torneig, només cal veure els 
jugadors que han passat al llarg de 
les edicions anteriors i que ara són 
importants a l’NBA o al bàsquet eu-
ropeu: Deni Avdija (Portland Trail 
Blazers), Tristan Vuckevic (Was-
hington Wizards), Juan Núñez 
(Barça), Jaime Pradilla (València 
Basket), Miguel Allen (Penya), Ma-
tteo Spagnolo (ALBA Berlín) o Mi-
chael Caicedo (Granada, ex Barça).

En l’edició d’enguany, el nivell és 
altíssim. Barça, València Basket, 
Penya, NextHoops, Manresa, Le-

Foto: TCI Sant Pep

ttera 22, Bilbao Basket i CB Sant 
Josep. Gran volum dels equips 
participants  tenen projecció per 

arribar a ser jugadors d’elit.
El Barça compta amb Nikola Kus-
turica (un dels millors de la gene-

ració 2009 a Europa), Jakob Siftar, 
Moussa Manel (fitxatge que ve del 
Real Madrid), o l’estrella que to-
thom parla, Mohamed Dabone. La 
Penya, per exemple, Humbert Ruiz 
i Nil Poza són els grans referents 
de l’equip, sent indiscutibles amb 
la selecció espanyola. València 
Basket, amb Roger Villarejo i Gui-
llem Tazo, també fixes amb l’equip 
nacional.
En definitiva, torneig de tres dies 
ple de bàsquet, on el detall tèc-
nic-tàctic de jugadors i entrena-
dors serà màxim. 
Una activitat que es farà dins el tor-
neig, i de nivell, és el clínic d’Álex 
Mumbrú, l’actual seleccionador 
d’Alemanya i ex entrenador del 
València Basket. També ex jugador 
professional.  El clínic tractarà  so-
bre “El pas de formació a bàsquet 
sènior. Visió com a jugador i com 
a entrenador.” Tindrà lloc avui di-
vendres, 6 setembre a les 20:30, al 
Centro Aragonès.

El bàsquet comarcal, a punt de tornar a engegar
El dissabte 21 de setembre comencen les competicions. 2 equips badalonins a 
SuperCopa, 2 a Copa Catalunya, 2 a 1a Cat Masc. i 2 a 1a Cat Fem.
Mercat: incorporacions i 
baixes. 
Els equips badalonins ja s’han mo-
gut per tal de confeccionar la plan-
tilla de cara la temporada vinent. 21 
de setembre, l’inici de tot. Uns ob-
jectius diferents per els equips de 
la ciutat; l’ascens o la permanència. 

Supercopa:
Círcol repeteix a la màxima cate-

goria del bàsquet català i Maristes 
la disputa després d’aconseguir 
l’ascens la temporada passada.
- Círcol: Marc Jérez, Ramon i 
Enric Nogales, Ramon Gotzens, 
Roger Rubio, Álvaro Puertas i 
Omar Badja. Pol Díaz puja del 
Sènior B i s’incorpora Marc Pe-
ralta i Noè (Badalonès). 
- Maristes: Quim Franch, Pol 
Quintana, Marc Canillas, Carles 

Buj, Nil Francès, Pol Canillas, Víc-
tor Sánchez, Marc Majoral, Adri 
Rivas, continuen. Pol Vidal i Aarón 
Zúñiga, nous fitxatges vermells.

Copa Catalunya:
Minguella, que l’any passat va 
fer una excel·lent temporada, 
buscarà tornar a ser a dalt men-
tre que el Llefià s’estrena per 
primera vegada a Copa.

- Minguella: Joan Balada, Uri 
Estruch, Yon Pérez, Sergi Rou-
rera, Carlos Lorente (fitxatge), 
Adri Carracedo, Alejandro Sanz, 
Joel Penina, Mario López, Marc 
Hueso i Sergi Ors.
- Llefià: Marcos Morales, Ale-
jandro Carreras (fitxatge), Xavi 
Garcia (fitxatge), Alex Eñeso, 
Edgar Fernández, Isma Guerre-
ro, Martí Callau, Guilem Múñoz, 
Aleix Rubio, Adrià Monterde i 
Iván Fernánez.

1a Cat Masc:
- Minguella B: Raúl Sanabria, 
Manel González, Gerard López, 
Àlex Estany, Marc Calmaestra, 
Pol Bardera, Gerard Gómez, Pau 
Palacios (fitxatge).
- Círcol B: Marcel Climent, 
Joan Ruiz, Ethan Malikov, Hugo 
Zorrilla, Artur Ciuret, Aritz 
Tomàs, Oriol Mañé, Bernat Pu-
jol, Hugo Plaza (fitxatge), Pau 
Moreno (fitxatge) i Marcel Gis-

pert (fitxatge).
- Badalonès: Ferran Barceló, 
Aleix López (fitxatge), Ricard 
Luis (fitxatge), Marc Martínez 
(fitxatge), Dani Muñoz, Nacho 
Estany, Roger Alonso (fitxatge), 
German Zapata (fitxatge).

1a Cat Fem:
- Llefià: Marta López, Laura 
Barber, Irene López, Júlia Riera, 
Laia Rams, Judit Florensa (fi-
txatge), Sofia Casado (fitxatge), 
Queralt Barrau (fitxatge), Mari-
na Serrano (fitxatge), Mariona 
Sánchez (fitxatge), Laia Cortés 
(fitxatge) i Elena Cuadrado (fi-
txatge)
- Minguella: Anna Calàbria, 
Anna Gual, Judit Marot, Raquel 
López, Maria Castro, Maria Torner 
(dobla Sènior B), Clàudia Garcia 
(fitxatge), Iris Miranda (fitxatge), 
Àfrica Pérez (fitxatge), Carla Ruiz 
(fitxatge), Alba Garcia (fitxatge), 
Clàudia Chorrero (fitxatge).
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Jordi Garcia 
i Paula Grau, 
guanyadors de la 
Travessia Nedant 
de Badalona

El Club de Rem Badalona ha iniciat una 
campanya a les xarxes socials a la recerca 
de vogadors. El club badaloní posa espe-
cial èmfasi en trobar nois i noies d’entre 
9 i 17 anys que vulguin iniciar-se al món 
del rem. També es fa una crida per a les 
categories sèniors i veterans,
No es demana tenir experiència. L’unic 
requisit que es demana es tenir voluntat 
per aprendre.

El Rem 
Badalona busca 
vogadors

Foto: Arxiu

Jordi Garcia, 
una experiencia olímpica

xxxxxxxxxxxxxxxxx

La plaça Pompeu Fabra, 
escenari del Campionat de 
Catalunya de Mólkky

Aquest dissabte tindrà lloc a la 
plaça Pompeu Fabra el primer 
Campionat de Catalunya de Mó-
lkky Trofeu Ciutat de Badalona, 
una modalitat de bitlles d’origen 
finlandès que ja es va presentar 
a Badalona durant les passades 
Festes de Maig en el Dia del Mi-
caco. Termites Llefià és l’organit-
zador d’aquest esdeveniment, el 
qual vol donar a conèixer aquesta 

Jordi Garcia a París

Foto: Club Rem Badalona
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membre de:Edita: Enter Gestió Comunicativa, S.L Direcció: Ivan Rodriguez, direccio@gestiocomunicativa.com · Redactors: Eva M. Gómez, Ferran Pursals, José Manuel 
Hernández · Maquetació: Marc Gasau  · www.diaridebadalona.com · Publicitat: Eduard Monterde www.publicitat@gestiocomunicativa.com · Redacció: redaccio@
diaridebadalona.com · 93 250 24 60 · Dipòsit legal: B-39.671-2004. La publicació no es fa responsable de les opinions i els articles dels seus col·laboradors.

Jordi Garcia, en categoria masculina, i Paula Grau, 
en femenina, van ser els guanyadors de la 73a Tra-
vessia Nedant de Badalona, competició celebrada 
el passat diumenge després d’haver-se d’ajornar el 
passat 21 de juliol per les condicions atmosfèriques. 
El badaloní Jordi Garcia va fer un temps de 30:48, 
imposant-se a la recta final davant George Savescu 
(30:52). El nedador del CN Badalona Jonathan Gó-
mez va ser tercer. A la prova femenina la nedadora 
del CN L’Hospitalet Paula Grau va ser la guanyadora 
amb un temps de 35:35. Laia Canadell del CN Caldes 
va ser segona amb un temps de 37:15. A la prova de 
menors, amb una distància de 400 metres, la neda-
dora del CN Sant Adrià Rita de Asís va ser la guanya-
dora. A la prova popular, amb una distància de 1500 
metres, David Ocampo i Estefania Vieyra van ser els 
primers classificats.

El triatleta badaloní Jordi Gar-
cia va participar als recents Jocs 
Olímpics de París, en aquest cas 
com a tècnic de la Federació Es-
panyola de triatló. Un dels seus 
atletes, Alberto González, va as-
solir un diploma olímpic després 
de finalitzar vuitè, mentre que 
Anna Godoy va ser 17a. A la prova 
mixta els seus triatletes van fina-
litzar novens Garcia valora la seva 

experiència a París: “va ser molt 
intensa i plena d’aprenentatges 
amb el desafiament de no poder 
provar el circuit de natació per 
l’estat de l’aigua”. Les condicions 
del riu Sena va ser una de les no-
tícies més destacades durant els 
primers dies de la cita olímpica. 
Aquest fet va provocar que els 
atletes no poguessin entrenar i a 
posposar la prova masculina un 

dia: “vam poder entrenar a unes 
piscines, però no era el mateix 
pel tema dels corrents del riu. 
Ens van avisar de l’ajornament de 
la prova a les 4 de la matinada, 
canviant l’horari previst pel qual 
ens havíem adaptat”. L’entrenador 
badaloní admet que en certa ma-
nera estan acostumats a aquestes 
circumstàncies: “competim en un 
medi natural i sempre ens hem 
d’adaptar a les circumstàncies at-
mosfèriques. Ho vam gestionar de 
la millor forma possible, tenint en 
compte les dimensions del focus 
mediàtic d’uns Jocs Olímpics”. 
En quan al vessant més personal, 
Jordi Garcia fa una valoració molt 
positiva: “ com a entrenador sento 
orgull dels resultats i l’esforç dels 
atletes. Viure els Jocs des de dins 
és molt especial. Veus una ciutat 
bolcada, la dimensió i el treball 
dels voluntaris. Trobar-te a la Vila 
Olímpica a esportistes que admi-
res compartint el mateix estil de 
vida”.

especialitat en un lloc cèntric de 
la ciutat. A més., aquest divendres 
(19.00) es farà una Master Class 
a les pistes de Torre Mena de Lle-
fià a càrrec de Manuel Martínez 
Gámez, primer al rànquing indi-
vidual i per equips des del 2016, 
vigent campió d’Espanya, i inte-
grant de l’equip espanyol que ha 
quedat tercer al campionat d’Eu-
ropa indoor celebrat aquest any.

Del 06/09 al 26/09/2024




